
 

Schriftelijke vragen van Fractie Pastoor met betrekking tot coffeeshops. 

 

                 Den Helder, 25 november 2023, 

 

Geacht college van burgemeester en wethouders, geachte burgemeester, 

  

Onze fractie vraagt zich af waar de beloofde RIB blijft over dit onderwerp. 

Ondertussen schijnt het dat er nieuwe vergunningen zijn afgegeven, waaronder een voor de 

coffeeshops in de Koningstraat. Als dat zo is dan hebben wij daarover de volgende vragen: 

  

1. Voor welke periode zijn die vergunningen afgegeven? 

2. Waarom is er nog geen start gemaakt met het nieuwe pand zoals aangegeven? 

Toestemming verleend in 2021, op te leveren in 2023 

3. Is het college, in casu de burgemeester, na binnengekomen klachten vorige week 

poolshoogte gaan nemen? 

4. Is het college dan nu wel op de hoogte van de al jaren durende overlast in en rond 

de Vomar door vermeend drugsgebruik en alcoholmisbruik? 

5. Begrijpt het college dan ook de zorgen van bewoners en ondernemers in de buurt 

van de Vomar? 

6. Wat gaat u doen aan de voortdurende of probleemgevende overlast? 

7. Wanneer kan de raad de beloofde RIB tegemoet zien? 

 

 

Fractie Pastoor, 

 

Mirjam Dijk. 


